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Ik denk dat|EEEZ¥RIVM er niet zoveel aan kan doen.

Toezicht is echt een taak voor de IG], die moeten zo wie zo betrokken worden.

Tekst van de IG] website:

Er zijn steeds meer nieuwe aanbieders onder de testlocaties. ledereen mag een eigen testlocatie openen, mits

wordt voldaan aan de geldende wet- en regelgeving. Het ministerie van VWS heeft uitgangspunten gepubliceerd. De
Bij de testlocatie moet een arts

betrokken zijn voor de medisch inhoudelijke zaken.

Er zijn veel zaken die belangrijk zijn voor de kwaliteit en veiligheid van een testlocatie. De testen die gebruikt
worden, moeten CE-gemarkeerd zijn en gevalideerd voor het testen op COVID-19. Het personeel op de locatie moet

goed geschoold en bekwaam zijn. Op de locatie komen mensen zich laten testen op een gevaarlijke ziekte, dus er

moet veel aandacht zijn voor de hygiéne en persoonlijke bescherming: zowel voor degene die getest wordt als van

de medewerkers. En uiteraard moet ervoor gezorgd worden dat de resultaten van de test kloppen, door goed
gebruik van de test en goede logistiek rondom het afnemen en uitlezen.

Dit zijn allemaal punten waar de inspectie op let. Dat doet de inspectie door alle nieuwe aanbieders een brief te

sturen met informatie over regelgeving. Daarbij stellen wij hen ook een aantal vragen om een indruk te krijgen van

omvang en deskundigheid binnen de testlocatie. Inspecteurs voeren steekproefsgewijs onderzoek uit bij
testlocaties. Zo krijgt de IG] een beeld van de mogelijke risico’s die er zijn bij de teststraten buiten de GGD.
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Lets voor de inspectie of in eerste instantie gewoonEE net een stevig advies.
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Er zijn voorbereidende bewegingen van Hestia Corona Service in Nederland om evt op Bonaire testcapaciteit aan te gaan bieden.

Als Publieke Gezondheid staan we daar wat kritisch tegenover, o.a. omdat ze hun antistoffentest propageren, maar we weten niet

helemaal wat voor instrumenten we hebben. Aan de ene kant is commerciéle testcapaciteit voor reizigers inderdaad nodig, aan de

andere kant willen we hier ook geen wildgroei van laboratoria die elkaar het eiland afvechten. Kunnen we de Inspectie hiervoor

benaderen? Of is toezicht op een andere manier mogelijk?

Graag jullie advies.

Met vriendelijke groet

Public Health Department Bonaire

Dit e-mail berichtis vertrouwelijk en uitsiuitend bedoeld voor de geadresseerde. Gebruik door en trekidng aan
and

is niet toeg en onrechimatig. Indien u niet de geadresseerde bent, verzoeken wij u derhalve

de afzender hiervan op de hoogte fe stellen en het bericht uit uw bestanden te verwijderen. Het Openbaar Lichaam Bonaire en haar bestuursorganen sluiten voorts iedere aansprakelijléeid uit die voortvioeit uit de inhoud

van dit bericht en eventuele bijlagen. Het bericht geldt bovendien niet als officiee! besluit maar is informatief van aard, tenzij uitdruidelijk anders is overeengekomen. U kunt geen rechten ontlenen aan toezeggingen van

ambtenaren die daartoe niet bevoegd zijn. Het Openbaar Lichaam Bonaire spant zich in te voorlkomen dat zich virussen in de bijlage(n) bij dit bericht bevinden. Desondanks dient u zelf de bijlage(n) te controleren op
virussen. Het Openbaar Lichaam Bonaire sluit iedere aansprakelijlheid uit voor schade (aan uw computer ofcomputersysteem) door virussen


